
Referat af telefonisk bestyrelsesmøde onsdag d. 24.januar 2018. 

Deltagende: Maria, Werner, Gitte, Jens, Monica og Tine. 

GF:  Planlægning af Generalforsamling, opgaver uddelegeres.  

Werner sender udkast til budget. 

 

Jubilæumsår: 

Jubilæumsåret er skudt i gang med Nyborg-udstillingen.  Det fremstillede logo blev brugt på rosetter, krus 

mm. UU er gået i gang med at sælge klistermærker med stor succes. Der er ligeledes bestilt tilbud på krus 

med logo på.  

Jens har sat fremstilling af logo i gang for egen regning, hvilket klubben naturligvis refunderer.  

Planlægning af klubudstilling på Hasmark er ved at være på plads.  

Bestyrelsen vil gerne stå for planlægning af en jubilæumsfest. Gitte undersøger i første omgang muligheden 

for at afholde festen på Hasmark, før vi planlægger detaljer. 

 

Vognkørsel: 

Gitte informerer om hvor langt hun er i processen med at få vognkørsel op at stå.  

Gitte vil gerne samle et udvalg, der vil stå for at planlægge vognkørsel i DBSK.  

Hvalpepakker: 

Vi er ved at løbe tør for dele af indholdet til hvalpepakker. Maria foreslår at vi genovervejer hvad der skal 

være i pakkerne.  

Werner vil indhentetilbud på muleposer.  

Gavekort udsendes på mail.  

Agria:  

Behandling af fremsendte forslag tages op på næste møde. 

Næste møde. 

Inden GF. Maria sender doodle ud. Svarfrist en uge.  

 

 



 

 


